
Sognefogedparkens grundejerforening  

Faxe Ladeplads den 23. januar 2019  

Referat 

Hermed indkaldes til ordinær generalforsamling Onsdag den 27. februar kl. 19:00 på Hylleholt skolen, blok 

B.  

Foreløbig dagsorden:  

1. Valg af dirigent. – Ib Elberg – Indbydelser udsendt korrekt, generalforsamlingen er lovlig. 

2. Valg af stemmetællere efter dirigentens bestemmelse. – Marianne Hansen og Hanne Prytz 

3. Bestyrelses beretning - herunder opfordringer til bestyrelsen. – Bestyrelsens beretning er godkendt. 

4. Fremlæggelse af det reviderede regnskab for det seneste år (godkendelse). – Godkendt. 

Spørgsmål ang. græsslåning og rydning af sne – Fast pris? Erik svaret at græsslåningen er fast pris og 

snerydninger er pr. gang. 

5. Fremlæggelse af budget (godkendelse). – Godkendt. 

6. Indkomne forslag.  

1. Hundeluftning forbudt på græsset kun gennemgang med hunde i snor på stierne.  

Anette mener at det er kattelort. Evt. tilføjelse til skilte at der kan være smittefarer i 

afføringen. 

Erling synes ikke skilte er grove nok – annonce i avisen. 

Marie foreslår at der bliver sat poser op på stativ, skilt på skraldespand, Facebook. 

Hanne fortæller at der ligger lort alle vegne og andre stier. Det er moralen hos ejer af 

hunden. 

Sonja foreslår at vi spørger kommunen om hundeposer. 

Freddy spørger hvad er privat/offentlig område – Erik svarer at det grønne område er 

offentlig, men at foreningen skal passe beplantningen og kommunen stierne. 

Ingen afstemning på forslag  – der skal tales med kommunen, samt undersøges økonomi på 

stativer. 

2. Hævelse af kontingent til 900.- (Forslag til bestyrelsen) 

Erik forklarer på tavlen så alle kan se hvilken områder der er tale om i henhold til tilbud fra 

gartner.  Annette synes at der er drastisk at slåen skal til jorden. 



Hanne spørger til om ikke legepladsen skulle være selvfinansieret (Reklame). Erik svare at de 

aldrig fandt nogen som var interesseret i at reklamerer.  

Ib siger at der til næste år skal undersøges pris på godkendelse af legeplads efter reglement. 

Der bliver sagt at der aldrig er børn på legepladsen, hvortil Lea (barn) svare at hun tit bruger 

legepladsen.  

Kontingent hævning er vedtaget. 2 imod, 1 neutral, 17 for. 

 

7. Valg af bestyrelse og suppleanter.  

a. Bestyrelsesmedlemmer.  – Alle er genvalgt. 

b. Suppleanter. – Alle er genvalgt. 

8. Valg af billagskontrollanter.  – Axel  Wolther stiller op til genvalg – genvalgt. Hanne Prytz stiller op - valgt. 

Marie Eriksen blev valgt til bilagssuppleant.   

9. Eventuelt.  – Verner fortæller at postvæsnet kører biler på stien mellem Gartnerhaven og Blåbærvej. Der 

bliver foreslået en stor sten på stien, som der har været før. Der skal undersøges om stien er en brandvej – 

Brandvæsnet skal kunne komme forbi. Der skal også undersøges om der er andre regler/forhold som skal 

overholdes. 

Erling har ikke fået indkaldelse til generalforsamlingen. Jørgen der har uddelt indbydelserne undskylder 

mange gange. 

Anette vil gerne have en frugtpresser i foreningen, samt en frugtpresser dag. Evt. leje en frugtpresser. Dette 

har været foreslået før, og dengang blev der foreslået at låne fra en anden forening som havde en. 

Ad 6: Forslag skal være formanden Erik Molnit, Slåenvej 18 i hænde senest onsdag den 13. februar, også 

gerne på mail: sognefoged@gmail.com eller erik@molnit.com  

Ad 7: På valg er :  Erik, Svend og Jon – alle stiller op til genvalg  

Suppleanter: Anders og Henrik – begge stiller op til genvalg  

Forslag om kandidater til nye bestyrelses medlemmer modtages meget gerne.  

Regnskab, budget og endelig dagsorden, samt indkomne forslag kan efter den 19. februar ses på 

hjemmesiden:  

www.buskparken.dk 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen 

mailto:erik@molnit.com
http://www.buskparken.dk/

